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§ 1 
Godkännande av föredragningslistan  

Beslut  
Stadsdelsnämnden fastställer den av ordföranden föreslagna 
föredragningslistan för sammanträdet. 
 

Sida 3 (41)



 
 

Farsta stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

§ 2 
Trygghet i parkmiljö  
FAR 2024/437 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på ett medborgarförslag från Kerstin Rylander om trygghet i 
parkmiljö. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) konstaterade att det fanns ett förslag 
till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt det. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I ett medborgarförslag framför Kerstin Rylander att det förekommer 
otillåten eldning i naturmark. Rylander menar att det innebär risk 
för skogsbrand och skapar otrygghet. Hon vill att nämnden ska 
inventera platser där eldning sker, sätta upp skyltar om att det är 
förbjudet att elda samt att dessa platser ska röjas undan. 
 
Förvaltningen påpekar att det inte finns något generellt förbud mot 
eldning i skog och mark. Länsstyrelsen kan utfärda eldningsförbud 
vid särskilda riskförhållanden. Kommunen kan fatta egna beslut om 
eldningsförbud men det finns inga sådana beslut i Stockholms stad. 
 
Förvaltningen kommer att ge driftentreprenören särskilda 
instruktioner om att se över och städa platserna som Rylander 
hänvisar till. 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/437-7 (Godkänd - R 1) Trygghet i parkmiljö - 
Tjut 

 FAR 2024/437-6 Trygghet i parkmiljö. Medborgarförslag. 
 FAR 2024/437-6.1 Medborgarförslag trygghet i parkmiljö 

(2/6) 
 FAR 2024/437-6.2 Medborgarförslag trygghet i parkmiljö 

(3/6) 
 FAR 2024/437-6.3 Medborgarförslag trygghet i parkmiljö 

(4/6) 
 FAR 2024/437-6.4 Medborgarförslag trygghet i parkmiljö 

(5/6) 
 FAR 2024/437-6.5 Medborgarförslag trygghet i parkmiljö 

(6/6) 
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§ 3 
Papperskorgar och skräp runt papperskorgar  
Svar på medborgarförslag 
FAR 2024/441 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslag från Gunilla Lindeberg om papperskorgar 
och skräp runt papperskorgar. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) konstaterade att det fanns ett förslag 
till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt det. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I ett medborgarförslag föreslår Gunilla Lindeberg att 
stadsdelsnämnden ska byta ut alla papperskorgar där fåglar kan 
komma åt skräpet och att tömningsfrekvensen på papperskorgarna 
ska höjas. 
 
 
I de flesta fallen är de papperskorgar förvaltningen förfogar över 
tillräckligt stora för platsen de står på. Förvaltningen anser därför att 
det inte skulle vara ett effektivt nyttjande av skattemedel att 
storskaligt byta ut samtliga papperskorgar. Förvaltningens 
entreprenör har i uppdrag att rapportera vilka papperskorgar som 
ofta blir fulla så att det kan åtgärdas. 
 
 
För de modeller av papperskorgar som finns i stadens 
möbelprogram finns olika metoder för att göra dem fågelsäkra. 
Förvaltningen arbetar kontinuerligt med att fågelsäkra fler 
papperskorgar och det planerar att fortsätta det arbetet under 2025. 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/441-9 (Godkänd - R 1) Papperskorgar 
 FAR 2024/441-1 Medborgarförslag (1/4) 
 FAR 2024/441-1.1 Medborgarförslag (2/4) 
 FAR 2024/441-1.2 Medborgarförslag (3/4) 
 FAR 2024/441-1.3 Medborgarförslag (4/4) 
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§ 4 
Stängsel runt Gubbängens fritidsträdgårdar  
Svar på medborgarförslag 
FAR 2024/404 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på ett medborgarförslag från Britta Gussander om stängsel och 
låsbara grindar runt Gubbängens fritidsträdgårdar. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) konstaterade att det fanns ett förslag 
till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt det. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Britta Gussander har inkommit med ett medborgarförslag om 
stängsling och låsbara grindar till Gubbängens fritidsträdgårdar, 
koloniområdet på Gubbängsfältet. Detta för att stänga ute rådjur, 
tjuvar och vandaler. 
 
 
Förvaltningen hänvisar till den övergripande idén inom staden att 
koloniområdena ska vara öppna att beträda för allmänheten. 
Trafikkontoret har fått in önskemål om ökade möjligheter till skydd 
för odlingarna i koloniområden, framför allt mot rådjur. Därför 
pågår nu ett arbete att ta fram nya typritningar för staket och 
stängsling. Förvaltningen föreslår Gussander och föreningen att 
invänta remissen och därefter bygga om staketet i enlighet med de 
godkända ritningarna. Det kommer även i fortsättningen inte att 
vara tillåtet att låsa koloniområdena. Vandaliseringen och stölder är 
en fråga för polisen och förvaltningen uppmanar föreningen att 
anmäla varje incident. 

  

Särskilt uttalande 
Olof Peterson m.fl. (M), Rikard Werge (L) och Christer Eriksson 
(C) anmälde ett gemensamt särskilt uttalande (Bilaga). 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/404-8 (Godkänd - R 1) Gubbängens 
Fritidsträdgårdar - Tjut 

 FAR 2024/404-1.1 Medborgarförslag Gubbängens 
Fritidsträdgårdar (2/2) 
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Farsta stadsdelsnämnd  
24/11–2024 

Ärende 4 
Medborgarförslag: Stängsel runt Gubbängens fritidsträdgårdar 

Dnr FAR 2024/404 
 

Olof Peterson m.fl (M) 
Rikard Werge (L) 

Christer Eriksson (C) 
 
 
 
Särskilt uttalande 
  
Vi vill lyfta vikten att våra medborgare ges möjlighet att utöva sina fritidsintressen såsom i detta fall 
odla grönsaker för eget bruk. Vi håller huvudsakligen med förvaltningens svar om att de allmänna 
stråken i fritidsgårdarna ska vara tillgängliga för allmänheten. Stadens regler förhindrar att man 
exempelvis låser området nattetid som förslagsställaren lyfter fram och avtalet att man bygger högre 
staket. Vi ser att det kan finnas ett behov av att förändra detta pga den vandalisering som sker, men 
detta är tyvärr ingen fråga som Farsta stadsdelsnämnd råder över. Vi tar dock med oss frågan. 
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§ 5 
Ny klätterställning och linbana i parkleken Farstaängen  
Svar på medborgarförslag 
FAR 2024/475 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på två medborgarförslag från Sandra Ström om ny 
klätterställning och linbana i parkleken Farstaängen. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) konstaterade att det fanns ett förslag 
till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt det. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I två medborgarförslag föreslår Sandra Ström dels att en 
klätterställning ska bytas ut, dels att det ska tillföras en linbana till 
parken. Ström anger att klätterställningen är trasig. 
 
En komponent i klätterställningen har varit trasig och lagats under 
sommaren. Klätterställningen är endast 10 år gammal och har minst 
ytterligare 10 års livslängd. Det är därför inte aktuellt att byta ut 
den. I det fortsatta arbetet med upprustningen av hela parken 
Farstaängen tar förvaltningen med sig idén om att tillföra en linbana 
till parken. 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/475-12 (Godkänd - R 1) Ny klätterställning och 
linbanan till Farstaängen 

 FAR 2024/475-6 Medborgarförslag för publicering 
klätterställning 

 FAR 2024/475-7 Medborgarförslag för publicering linbana 
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§ 6 
Bygg ut hundrastgården på Farstaängen  
Svar på medborgarförslag 
FAR 2024/587 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden avslår ett medborgarförslag från Carl Öström om 
att bygga ut hundrastgården på Farstaängen. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) föreslog att nämnden skulle besluta 
att avslå medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I ett medborgarförslag föreslår Carl Öström att hundrastgården i 
Farstaängen ska utvidgas då den är flitigt använd. 
 
Förvaltningen hänvisar till det av nämnden fastställda Program för 
Farstaängen där hundrastgården ligger kvar i nuvarande placering 
och utbredning och omkringliggande ytor är planerade för andra 
aktiviteter. Förvaltningen bedömer att programmet har balanserat 
väl mellan olika intressenter och målgrupper och bedömer inte att 
det bör ändras. Förvaltningen föreslår därför att nämnden avslår 
medborgarförslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/587-9 (Godkänd - R 1) Bygg ut hundrastgård 
Farstaängen 

 FAR 2024/587-1 Medborgarförslag angående 
hundrastgården på Farstafältet 
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§ 7 
Sätt upp bullerplank längs tunnelbanespåret mellan 
Hökarängen och Farsta  
Svar på medborgarförslag 
FAR 2024/597 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på ett medborgarförslag från Monika Keller om att sätta upp 
bullerplank längs tunnelbanespåret mellan Hökarängen och Farsta. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) konstaterade att det fanns ett förslag 
till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt det. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I ett medborgarförslag föreslår Monika Keller att det ska sättas upp 
bullerplank längs med tunnelbanespåret mellan Hökarängen och 
Farsta. 
 
Förvaltningen gjorde initialt bedömningen att medborgarförslaget 
delvis berörde mark som stadsdelsnämnden förvaltar. När det nu 
efter en närmare utredning står klart att ett bullerplank enbart kan 
placeras på banvallen längs spåret föreslår förvaltningen att Keller 
istället vänder sig till trafikförvaltningen hos Region Stockholm, 
som är huvudman för banvallen. 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/597-13 (Godkänd - R 1) Sätt upp bullerplank 
längs tunnelbanespåret - Tjut 

 FAR 2024/597-5 Medborgarförslaget för publicering 
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§ 8 
Frågor om skolsociala team  
Svar på skrivelse från L 
FAR 2024/736 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på en skrivelse från Liberalerna om frågor om skolsociala 
team. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) konstaterade att det fanns ett förslag 
till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt det. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I en skrivelse till stadsdelsnämnden lyfter Liberalerna vikten av att 
arbeta över organisatoriska gränser och att skolsociala team (SST) 
arbetar förebyggande gemensamt med skolan. De ställer tre frågor 
till förvaltningen som besvaras i förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/736-4 (Godkänd - R 1) Frågor om skolsociala 
team, svar på skrivelse från L. 

 FAR 2024/736-1 Skrivelsen 
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§ 9 
Brukarundersökningar inom socialpsykiatri 2024  
FAR 2024/513 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av 2024 
års brukarundersökning inom socialpsykiatrin. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) konstaterade att det fanns ett förslag 
till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt det. 
 

Sammanfattning av ärendet  
En stadsövergripande brukarundersökning genomfördes inom 
socialpsykiatrin under våren 2024. Den riktade sig till samtliga 
brukare som får insatser i form av boendestöd, gruppboende och 
stödboende. Resultatet visar att brukare överlag är nöjda. 
 
Förvaltningens olika verksamheter har analyserat resultaten för att 
identifiera områden som behöver utvecklas. Dessa 
utvecklingsområden kommer att tas med i verksamhetsplaneringen 
för 2025 där mål och arbetssätt beskrivs. 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/513-1 (Godkänd - R 1) Brukarundersökningar 
inom socialpsykiatri 2024 

 FAR 2024/513-1.1 1. Huvudrapport - boendestöd - 
stockholms stad 2024 

 FAR 2024/513-1.2 2. Huvudrapport - gruppboende 
socialpsykiatri - stockholms stad 2024 

 FAR 2024/513-1.3 3. Huvudrapport - stödboende - 
stockholms stad 2024 

 FAR 2024/513-1.4 4. Stadsdelsrapport,boendestöd,Farsta 
2024 

 FAR 2024/513-1.5 5.Stadsdelsrapport,gruppboende 
socialpsykiatri,Farsta 2024 

 FAR 2024/513-1.6 6.Stadsdelsrapport, stödboende,Farsta 
2024 

 FAR 2024/513-1.7 7.Stadsdelsrapport,egen regi,boendestöd 
Farsta 2024 

 FAR 2024/513-1.8 8. Stadsdelsrapport, egen regi, 
gruppboende socialpsykiatri, Farsta 2024 
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 FAR 2024/513-1.9 9.Stadsdelsrapport, egen regi, 
stödboende, Farsta 2024 

 FAR 2024/513-1.10 10.Enhetsrapport, boendestöd, 
Boendestödsenheten Farsta - Farsta 2024 

 FAR 2024/513-1.11 11.Enhetsrapport, boendestöd, NP-
teamet Farsta - Farsta 2024 

 FAR 2024/513-1.12 12.Enhetsrapport, gruppboende 
socialpsykiatri, Lingberga gruppbostad - Farsta 2024 

 FAR 2024/513-1.13 13.Enhetsrapport, stödboende, 
Frimärket - Farsta 2024 
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§ 10 
Stadsdelsnämndens regler för lokalupplåtelse  
FAR 2024/657 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden fastställer de uppdaterade reglerna för 

lokalupplåtelse enligt förvaltningens förslag. 
2. De nya reglerna träder i kraft 1 januari 2025. 
3. Avgiften för upplåtelse av nämndens lokaler fastställs till 

250 kr per timme. 
4. Avdelningschef för stadsutvecklingsavdelningen ges 

delegation på att vid behov justera avgiften för 
lokalupplåtelse. 

5. Förvaltningen ges i uppdrag att under 2026 följa upp och 
utvärdera reglerna och i samband med detta se över 
möjligheten till att utöka upplåtelsen med fler lokaler. 

  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) konstaterade att det fanns ett förslag 
till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt det. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I verksamhetsplanen för 2024 gavs förvaltningen i uppdrag att 
uppdatera befintliga regler och taxor för upplåtelse av nämndens 
lokaler i syfte att stärka föreningslivet. 
 
Lokalerna föreslås i de uppdaterade reglerna kunna upplåtas till 
föreningar och organisationer verksamma inom Stockholms stad, 
förvaltningar och bolag inom Stockholms stad samt partier med 
företrädare i kommunfullmäktige. Förvaltningen föreslår att 
avgiften höjs till 250 kr per timme och lokal för de aktörer som ej 
uppbär nolltaxa. 
 
Ambitionen med revideringen har varit att skapa bättre möjligheter 
för föreningar att nyttja lokalerna, även när förvaltningen inte har 
personal på plats, på kvällar och helger. 
  

Särskilt uttalande 
Olof Peterson m.fl. (M), Rikard Werge (L) och Christer Eriksson 
(C) anmälde ett gemensamt särskilt uttalande (Bilaga). 
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Handlingar i ärendet 
 FAR 2024/657-1 (Godkänd - R 1) Nämndens regler för 

lokalupplåtelse 
 FAR 2024/657-1.1 Farsta stadsdelsnämnds regler för 

lokalupplåtelse 
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Farsta stadsdelsnämnd 

2024-10-21 

Ärende 10 SU 

Rikard Werge (L) 
Olof Peterson m.fl. (M) 

 Christer Eriksson (C) 

 
 

Ärende 10 Stadsdelsnämndens regler för lokalupplåtelse  

Särskilt uttalande 

Vi är positiva till den här utvecklingen och detta förslag till beslut. Det här är en fråga 
som Liberalerna, Moderaterna och Centerpartiet efterfrågat sedan länge då det 
kommer att skapa förutsättningar för till föreningslivet att träffas i samlingslokaler 
framöver. Det är också väl avvägda regler och aspekter som kommer att ge 
förvaltningen möjligheter att hantera dessa behov som föreningar har för att även 
tillåta föreningar bedriva verksamhet på kvällar och helger. 

På sikt ser vi även, om detta faller väl ut i utpekade lokaler och adresser, att det vore 
utmärkt att utreda fler lokaler med tanke på geografisk spridning i Farsta. T.ex. i 
Sköndal, Tallkrogen, Gubbängen, Hökarängen och Farsta strand. Bortsett från det 
blir detta ett steg i rätt riktning som säkert kommer gynna föreningarnas medlemmar. 
Föreningarnas verksamhet är en viktig del i vårt samhälle som förtjänar ännu bättre 
förutsättningar i framtiden.  
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§ 11 
Ekonomisk månadsrapport oktober 2024  
FAR 2024/123 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens ekonomiska 
månadsrapport för oktober 2024. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) konstaterade att det fanns ett förslag 
till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt det. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Totalt för 2024 prognostiseras ett underskott om 7,0 miljoner kronor 
före resultatöverföring och underskott om 8,3 miljoner kronor efter 
resultatöverföring från fond. 
 
Underskott prognostiseras inom verksamhetsområde individ- och 
familjeomsorg; barn och unga samt inom barn, kultur och fritid och 
ekonomiskt bistånd. 
 
Övergripande ekonomisk påverkansfaktor under året är fortsatt 
utvecklingen av inflationen, kostsamma placeringar inom barn och 
ungdom (Trefas), negativ utveckling av konjunktur samt minskat 
barnantal i stadsdelsområdet. 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/123-9 (Godkänd - R 1) Månadsrapport oktober 
2024 

 

Sida 19 (41)



 
 

Farsta stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

§ 12 
Orosanmälningar i förskolan. Revisionsrapport nr 2/2024  
Yttrande till Stadsrevisionen 
FAR 2024/740 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 
Stadsrevisionen som yttrande över revisionsrapport nr 2/2024, 
Orosanmälningar i förskolan. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) konstaterade att det fanns ett förslag 
till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt det. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsrevisionen har gjort en fördjupad granskning av 
orosanmälningar i förskolan hos stadsdelsnämnderna Farsta, 
Hässelby-Vällingby och Järva. Granskningen visar att 
förskoleverksamheten inte fullt ut säkerställer att orosanmälningar 
sker i enlighet med socialtjänstlagens krav. Revisorerna ser att 
förskolorna har arbetssätt för att upptäcka när barn far illa men att 
osäkerhet och rädsla för negativa konsekvenser resulterar i att 
anmälningar inte sker i tillräcklig utsträckning. 
 
Farsta stadsdelsförvaltning har, liksom revisorerna, också funnit att 
arbetet med orosanmälningar i förskolan behöver stärkas. Arbetet är 
påbörjat och förvaltningen har startat satsningen Barnafrid – Våga 
se, höra och göra, vilken inkluderar pedagoger i alla kommunala 
förskolor och öppna förskolan. Förvaltningen tar i och med det 
också fram en avdelningsgemensam rutin för orosanmälningar 
inkluderande uppföljning. 
  

Särskilt uttalande 
Olof Peterson m.fl. (M), Rikard Werge (L) och Christer Eriksson 
(C) anmälde ett gemensamt särskilt uttalande (Bilaga). 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/740-2 (Godkänd - R 1) Orosanmälningar i 
förskolan - revisionsrapport nr 2/2024 

 FAR 2024/740-1.2 Revisionsrapport nr 2/2024, Orosanmälan 
i förskolan - för yttrande senast 30 december 2024 (3/3) 
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Farsta stadsdelsnämnd 

2024-10-21 

Ärende 12 SU 

Rikard Werge (L) 
Olof Peterson (M) m.fl. 

 Christer Eriksson (C) 

 
 

Ärende 12 Orosanmälningar i förskolan, Revisionsrapport nr 2/2024 

Särskilt uttalande 

Det var angeläget och intressant att ta del av revisionsrapporten. Det var väldigt bra att den blev 
genomförd och den ger tydlig vägledning för fortsatt arbete. Det är av stor vikt att orosanmälningar 
genomförs redan vid tidiga indikationer på att barn far illa. Rapporten informerar om att personal är 
anmälningsskyldiga och inte själva ska göra överväganden som kan resultera i att anmälan försenas 
eller uteblir. Medarbetare som inte genomför orosanmälan kan begå tjänstefel. Vi i Liberalerna, 
Moderaterna och Centerpartiet menar att det är tidigt agerande hos förskolan som behöver 
tillämpas. I de ärenden som det kan finnas osäkerhet om anmälan ska genomföras eller inte behöver 
detta förebyggas med tydliga instruktioner till medarbetaren och att erfaren personal kan fatta 
beslut i samråd med medarbetaren om orosanmälan genomförs.  

Rapporten påvisar också exempel på tecken hos barn eller vårdnadshavare som förskolepersonal ska 
vara uppmärksamma på inför att göra orosanmälan till socialtjänsten. Tydliga rutiner, fortbildning 
och samverkan mellan förskola och socialtjänst behöver tillämpas i större utsträckning påvisar även 
rapporten. Vi hoppas att det här underlaget kan bidra till passande utveckling p.g.a. av 
revisionsrapporten för barnets bästa. 
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Farsta stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

§ 13 
Motion M om tydligare vägmarkeringar för säkrare 
trafikflöden  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
FAR 2024/633 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till kommunstyrelsen som svar på remissen 
av en motion från Petra Gardos Ek, Moderaterna, om 
tydligare vägmarkeringar för säkrare trafikflöden. 

2. Omedelbar justering. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) konstaterade att det fanns ett förslag 
till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt det. 
  
Olof Peterson m.fl. (M) anmälde ett eget förslag till beslut och 
föreslog att nämnden skulle besluta enligt det (Bilaga). Rikard 
Werge (L) och Christer Eriksson (C) anslöt sig till förslaget. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Laura Roselli (V) ställde förslagen mot varandra och 
kunde konstatera att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  

Reservation 
Olof Peterson m.fl. (M), Rikard Werge (L) och Christer Eriksson 
(C) reserverade sig mot beslutet till förmån för Moderaternas 
förslag till beslut (Bilaga). 
 

Sammanfattning av ärendet  
Petra Gardos Ek (M) motionerar om tydligare vägmarkeringar för 
att motverka skymd sikt vid övergångsställen och på så sätt 
förbättra trafiksäkerheten. Detta bör ske genom markering i gatan 
och/eller på trottoaren så att det blir tydligt var det är tillåtet att 
parkera. Gardos Ek föreslår att trafiknämnden ska få i uppdrag att 
kartlägga platser i staden där vägmarkeringar vid parkerings- och 
övergångsställen saknas och att åtgärda det skyndsamt. 
 
Förvaltningen anser att förbättrad trafiksäkerhet alltid är önskvärt. 
Då stadsdelsnämnden ansvarar för parkvägar som inte direkt berörs 
av motionens förslag anser förvaltningen att det är trafiknämnden 
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Farsta stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

som bäst bedömer på vilket sätt skymd sikt vid övergångsställen ska 
motverkas. 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/633-2 (Godkänd - R 1) Motion M om tydligare 
vägmarkering - Tjut 

 FAR 2024/633-1.1 Motion om tydligare vägmarkeringar för 
säkrare trafikflöden 
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Farsta stadsdelsnämnd  

24/11–2024 

Ärende 13 

Motion M om tydligare vägmarkeringar för säkrare trafikflöden 

Dnr FAR 2024/633 

 

Olof Peterson m.fl (M) 

 

Förslag till beslut 

-Att nämnden råder fullmäktige att tillstyrka motionen med anledning av nedanstående: 

 

Det finns många platser i Stockholm som bör rustas upp med bättre och tydligare vägmärken 
för att minska olyckorna i trafiken. En fullständig genomgång av stadens gator hade skapat 
en bra helhetsbild som idag saknas.
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Farsta stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

§ 14 
Motion C om att blåsa liv i sommarbarnsverksamheten  
FAR 2024/563 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 
kommunstyrelsen som svar på remissen av en motion från Jonas 
Naddebo, Centerpartiet, om att blåsa liv i 
sommarbarnsverksamheten. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) konstaterade att det fanns ett förslag 
till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt det. 
  
Christer Eriksson (C) anmälde ett eget förslag till beslut och 
föreslog att nämnden skulle besluta enligt det (Bilaga). Olof 
Peterson m.fl. (M), Rikard Werge (L) anslöt sig till förslaget. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Laura Roselli (V) ställde förslagen mot varandra och 
kunde konstatera att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  

Reservation 
Christer Eriksson (C), Olof Peterson m.fl. (M), Rikard Werge 
(L) reserverade sig mot beslutet till förmån för Centerpartiets 
förslag till beslut (Bilaga). 
 

Sammanfattning av ärendet  
I en motion till kommunfullmäktige föreslår Jonas Naddebo (C) att 
kommunfullmäktige ska ge berörda nämnder i uppdrag att utreda 
möjligheten att återinföra konceptet sommarbarn/feriebarn i modern 
tappning med syfte att möta dagens utmaningar. Motionären menar 
att alltför många barn dras in i kriminella gäng när skola och 
fritidsaktiviteter tar sommarlov. 
 
Förvaltningen håller med motionären om att det är av största vikt att 
arbeta för en aktiv fritid, en bra skolgång och närvarande vuxna för 
barn och ungdomar. Under sommaren och på övriga skollov sker 
det i Farsta stadsdelsområde en mängd olika öppna aktiviteter för 
barn och unga. Förvaltningen anser att de resurser som staden 
tilldelar denna typ av främjande och förebyggande arbete gör störst 
nytta lokalt där familjer, barn och unga har sin vardag. 
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Farsta stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/563-3 (Godkänd - R 1) Motion om blås liv i 
sommarbarnsverksamheten 

 FAR 2024/563-1.1 Motion om blås liv i 
sommarbarnsverksamheten  
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2024-11-21 
 
Remiss av motion Blås liv i 
sommarbarnsverksamheten 

 
Ärende 14 
 
Christer Eriksson (C) 

 
 
Förslag till beslut 
 

1. Att tillstyrka motionen 
2. Att därutöver anföra följande 

 
 
 
Under sommarlovet står många barn utan sysselsättning och vi i Centerpartiet vill låta barn från 
staden få chansen att tillbringa några veckor på landet men trygga närvarande vuxna. Det handlar 
inte bara om att hålla barnen borta från gängens lockelser. Det är också en chans för dem att 
upptäcka en annan värld där de kan få meta sin första abborre, plocka bär och uppleva lugnet på 
landsbygden. Genom att bygga broar mellan stad och land kan vi bidra till en större förståelse och 
kunskap om livet utanför stadens gränser. Vi vet att civilsamhället är redo att ställa upp och vi tror 
att det finns många familjer som kan ge dessa unga somrar att minnas. Det måste inte 
nödvändigtvis handla om familjer som bor på landsbygden året om, utan det kan lika gärna vara 
en annan stadsfamilj som gärna bjuder med ett barn till sitt landställe.  
 
Både insatsen kontaktfamiljer och sommarkollo är viktiga verksamheter att värna och utveckla. Vi 
håller däremot inte med om att sommarbarnsverksamhet kan likställas med det. Att vara 
kontaktfamilj är ett åtagande som sträcker sig under en längre period där barnet bor hos 
kontaktfamiljen ungefär en helg i månaden. Av praktiska skäl bor därför de flesta kontaktfamiljer 
inom ett rimligt avstånd från barnets hem och insatsen ger således inte det miljöombyte som 
sommarbarnsverksamheten föreslår. Dessutom kan det ses som ett större åtagande att välkomna 
ett barn in i ens hem varje månad än några lediga veckor under sommaren.  
 
När det gäller kollovistelse så möjliggör det visserligen för att lämna staden och känna gräset 
mellan tårna men här finns kanske inte samma potential för barnen att bygga långsiktiga relationer 
med trygga vuxna. De vuxna som finns på kollot är anställda och när en grupp av barn lämnar så 
kommer det nya. Men ett barn som får spendera några veckor tillsammans med en familj på 
landsbygden ges möjlighet att både upptäcka en ny värld och skapa trygga relationer som kanske 
varar hela livet.  
 
Farsta stadsdelsnämnd gör tolkningen att sommarbarnsverksamheten inte skulle vara en 
kostnadseffektiv biståndsbedömd insats och lokala satsningar är tillräckligt. I och med det så 
missar man den viktiga aspekten barns behov av klimatombyte. En samverkan med ideella 
organisationer skulle kunna göra det både kostnadseffektivt och avlasta socialtjänsten.  
 
Vad vi föreslår är att utreda möjligheten att återinföra konceptet sommarbarn i modern 
tappning med syfte att möta dagens utmaningar. Det tycker vi att Farsta stadsdelsnämnd borde 
kunna ställa sig bakom.  
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Farsta stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

§ 15 
Detaljplan för del av fastigheten Wienerbrödet 1 m. fl. 
(Sköndals centrum) i Sköndal  
Svar på remiss från stadsbyggnadsnämnden 
FAR 2024/791 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande till stadsbyggnadsnämnden som svar på 
remissen av förslag till detaljplan för del av kvarteret 
Wienerbrödet 1 m. fl. (Sköndals centrum) i Sköndal. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) konstaterade att det fanns ett förslag 
till beslut från förvaltningen och föreslog att nämnden skulle besluta 
enligt det. 
  
Olof Peterson m.fl. (M), Rikard Werge (L) och Christer Eriksson 
(C) anmälde ett gemensamt förslag till beslut och föreslog att 
nämnden skulle besluta enligt det (Bilaga). 
  

Beslutsgång 
Ordföranden Laura Roselli (V) ställde förslagen mot varandra och 
kunde konstatera att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  

Reservation 
Olof Peterson m.fl. (M), Rikard Werge (L) och Christer Eriksson 
(C) reserverade sig mot beslutet till förmån för sitt gemensamma 
förslag till beslut (Bilaga). 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsbyggnadskontoret har tagit fram ett förslag till detaljplan för 
del av Wienerbrödet 1 m. fl, i Sköndal. Detaljplanens syfte är att 
möjliggöra en utveckling av Sköndals centrum med bostäder, 
verksamhetslokaler, en förskola, två transformatorstationer, ett 
mobilitetshus samt att möjliggöra en upprustning av befintliga 
gator. 
 
Förvaltningen är sammantaget positiv till ett tillskott av bostäder 
och lokaler i Sköndals centrum. Liksom till att Sköndalsvägen 
breddas så att buss kan trafikera hela vägen och att den 
kompletteras med en cykelbana. Att en stor del av de tillkommande 
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Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

husen placeras på ytor som i dagsläget är stora markparkeringar är 
ett ansvarsfullt användande av marken. 
 
Förvaltningen är kritisk till att en bergknalle med högt naturvärde 
längs Sköndalsvägen föreslås bebyggas. Förutom den mark som 
bebyggs riskerar kvarvarande naturmark att påverkas negativt. Även 
där naturmark med höga naturvärden inom kvartersmark planeras 
att bebyggas kommer omkringliggande naturmark att påverkas 
negativt. 
  

Särskilt uttalande 
Laura Roselli, m.fl. (V), Joseph Zamani, m.fl. (S) och Lisa Carlbom 
(MP) anmälde ett gemensamt särskilt uttalande (Bilaga). 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/791-7 (Godkänd - R 1) Detaljplan för del av 
fastigheten Wienerbrödet 1 m. fl. I Sköndal 

 FAR 2024/791-2 Planbeskrivning 
 FAR 2024/791-3 Plankarta 
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Farsta stadsdelsnämnd  
24/11–2024 

Ärende 15 
Detaljplan för del av fastigheten Wienerbrödet 1 m.fl. 

Dnr FAR 2024/791 
 

Olof Peterson m.fl (M) 
Rikard Werge (L) 

Christer Eriksson (C) 
 

Förslag till beslut 
 
-Vi föreslår nämnden att återremittera ärendet med anledning av nedanstående: 
 
Vi i Moderaterna, Centerpartiet och Liberalerna anser att delar av den föreslagna 
byggnationen väl faller in i området och kan bli välbehövliga tillskott av bostäder i Farsta. 
Sköndal och den föreslagna bebyggelsen är dock behäftade med vissa problem. Området 
har starkt begränsade kommunikationer till övriga staden jämfört med övriga Farsta. Man har 
bussar som går ut från området, men dessa är begränsade varför många är bilburna. Vid 
rusning är det ofta lång kö ut från Sköndal mot Trafikplats Gubbängen och Nynäsvägen. 
Parkeringsbristen är också stor. 
 
Den föreslagna bebyggelsen löser inte dessa problem utan försvårar dem. Vi i Moderaterna, 
Centerpartiet och Liberalerna ser gärna att färre åker bil, men då måste det finnas alternativ. 
Med byggnationen förlorar också Sköndals centrum sina idag få parkeringsplatser vilket 
kommer att ha en stor negativ effekt för den lokala handeln. Förortscentrum som i Sköndal är 
tyvärr ofta på nedgång, men de erbjuder en ovärderlig service i sitt närområde. 
 
Vissa byggnader i förslaget är väldigt höga och kommer både att ha en karaktärsförändrande 
effekt och en skuggande effekt på området. Vi vänder oss framförallt mot det upp till  17 
våningar höga huset som planeras i Sköndals centrum, samt bebyggelsen som tar bort de 
gröna plättar som finns mellan husen. 
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Laura Roselli, m.fl. (V) 

Joseph Zamani, m.fl. (S) 

Lisa Carlbom (MP) 

 
 
 
 
 
 
 

SU ärende 15 
 
Detaljplan för del av fastigheten Wienerbrödet 1 m. fl. (Sköndals centrum) i Sköndal 

Farsta stadsdelsnämnd 21/11/24 

 
 
Vi i Farstas majoritet är bekymrade över byggplanerna i ärende 15: Detaljplan för del av 
fastigheten Wienerbrödet 1 m. fl. (Sköndals centrum) i Sköndal. 

 
Även om vi vet att det behövs byggas fler bostäder i Stockholm så innebär ett av husen, som är 
ett höghus, att en förskolegård i närheten av huset kommer att ligga i skugga under delar av 
dagen. Sköndalsvägen kommer att breddas så att buss kan trafikera hela vägen, vilket kan 
komma att påverka luft- och ljudkvaliteten i området, där det ligger en förskola, negativt. Våra 
barn är något av det viktigaste vi har och det är för dem vi bygger ut vår stad. Men det får inte 
ske på bekostnad av deras livskvalitet och hälsa.
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Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

§ 16 
Rapportering till IVO av ej verkställda gynnande beslut 
för kvartal 3 år 2024  
FAR 2024/694 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger till handlingarna förvaltningens 
redovisning av rapporteringen till IVO för kvartal 3 år 2024 av ej 
verkställa gynnande beslut enligt socialtjänstlagen och lagen om 
stöd och service till vissa funktionshindrade. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) föreslog att nämnden skulle besluta 
att lägga redovisningen till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Enligt 28 f § lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade 
(LSS) och 16 kap 6 f § socialtjänstlagen (SoL) ska kommuner varje 
kvartal redovisa till tillsynsmyndigheten Inspektionen för vård och 
omsorg (IVO) de gynnande beslut om insats enligt LSS och bistånd 
enligt SoL som inte har kunnat verkställas inom tre månader. 
Samtidigt rapporteras de beslut från förra redovisningstillfället som 
har verkställts eller avslutats av annan anledning. Rapporteringen 
ska även innehålla information om det huvudsakliga skälet till att 
beslutet inte har kunnat verkställas i tid. 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/694-1 (Godkänd - R 1) Rapportering till IVO av 
ej verkställda gynnande beslut för kvartal 3 år 2024 
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Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

§ 17 
Protokoll från pensionärsrådet den 11 november 2024  
FAR 2024/23 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från Farsta stadsdelsnämnds pensionärsråds sammanträde 
den 11 november 2024 anmäldes. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) föreslog att nämnden skulle besluta 
att lägga protokollet till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/23-23 Protokoll 2024-11-11 
 FAR 2024/23-23.1 Protokoll 2024-11-11 bilaga 
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Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

§ 18 
Ordförandens och stadsdelsdirektörens beslut enligt 
delegering och övriga anmälningsärenden  
FAR 2023/949 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger förvaltningens sammanställning över 
beslut enligt delegering och övriga anmälningsärenden till 
handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen har redovisat en sammanställning över beslut fattade 
enligt delegering och övriga anmälningsärenden. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) föreslog att nämnden skulle besluta 
att lägga protokollet till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2023/949-17 (Godkänd - R 1) Anmälningsärenden till 
novembernämnden 
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Farsta stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

§ 19 
Nämndens frågor och information från förvaltningen  

Sammanfattning av ärendet  
Innan sammanträdet anmälde Olof Peterson m.fl. (M), Rikard 
Werge (L) och Christer Eriksson (C) frågor vilka besvaras av 
förvaltningen i bilagan. 
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Farsta stadsdelsnämnd  
24/11–2024 

Ärende 19 
Nämndens frågor och information från förvaltningen 

 
Olof Peterson m.fl (M) 

Rikard Werge (L) 
Christer Eriksson (C) 

 

Frågor med anledning av ekonomiska månadsrapport oktober 

Kostnaderna har dragit iväg för barn och unga vilket mest beror på ett ökat antal placeringar. 
Två kostnadsdrivande faktorer är när placeringar sker långt bort och utan redan gällande 
avtal. 

 

- Är huvuddelen av placeringarna i Stockholms stad eller i andra kommuner?   
 
Idag har vi på enheterna barn och ungdom fem placerade barn och ungdomar på 
HVB och fyra placeringar på SiS. En av nio placeringar är i Stockholm och övriga är 
placerade utanför Stockholm.  
  

- Hur stor del av placeringarna görs under ett avtal? 
 
En av placeringarna på HVB är inom ramavtal och fyra är utanför ramavtal. SiS är en 
statlig myndighet och vi upprättar inga avtal utan tilldelas platser. 

 

Frågor med anledningen av brukarundersökning inom socialpsykiatri 2024 

Farsta får goda beröm på många punkter och undersökningen visar att det finns ett stort 
förtroende för våra verksamheter bland brukarna. Dock sticker några punkter ut som 
negativa. 

 

- En aspekt som återkommande lyfts som relativt negativ är möjligheten att komma i 
kontakt med en biståndsbedömmare. Vad har brukarna för möjlighet till detta idag? 
Kommuniceras detta? 
 

 Handläggarna följer regelbundet upp beviljade insatser genom 
att träffa brukarna så där finns självklar kontakt. 

 Vid byte av handläggare meddelas brukare som får då 
information om nya kontaktuppgifter.  

 Handläggarna har inte avgränsade telefontider utan en generös 
tillgänglig via telefon och epost.  

 Boendepersonal/boendestödjare tar del av beställningen för 
varje nytt beslut där finns uppgifter om handläggare så 
personal som jobbar nära brukaren har förutsättningar att 
stödja vid önskemål om kontakt.  

 Enheten  har under året  inte tagit några klagomål rörande 
denna tillgänglighets fråga var sig från brukare eller personal. 
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- Det lyfts i flera undersökningar att många brukare inte känner till att de har möjlighet 
att välja utförare. Hur kommuniceras detta? 
 

 För insatser inom Socialpsykiatrin som är upphandlade enligt 
LoV dvs sysselsättning , stödboende , BSS boende och 
boendestöd/hemtjänst, måste val av utförare göras annars kan 
inte insatsen verkställas.  

 Brukaren får tydlig information om detta i samband med 
utredningsprocessen och får också stöd att gå igenom urvalet 
och var man hittar informationen.  

 Handläggaren måste förhålla sig objektiv och får inte 
rekommendera någon utförare däremot finns det 
ickevalsalternativ för de som inte kan/vill välja. Om brukare inte 
är nöjd med vald utföraren så ger även då handläggaren stöd 
att byta utförare.  

 När det gäller insatserna stödboende och BSS boende gör 
även där brukarna val av boenden men förmedling av dessa 
boenden sker via en centralfunktion och de förmedlas efter 
kötid. 

 

Brukare som har insats via Farsta egen regi har inte alltid sin handläggare i Farsta sdf, utan 
kan ha handläggare i annan sdf. Resultatet ser därför olika ut i olika rapporter.  
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Farsta stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

§ 20 
Borttagen på grund av sekretess  
FAR 2024/857 
 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/857-1 Nedläggning av faderskapsutredning enligt 
2 kap. 7 § föräldrabalken 
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Farsta stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

§ 21 
Borttagen på grund av sekretess  
Anmälan av ordförandens beslut enligt 6 kap. 39 § KL 
FAR 2024/821 
 
 
Handlingar i ärendet 

 FAR 2024/821-1 Ordförandens beslut om svar till 
förvaltningsrätten 
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Farsta stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-11-21 

§ 22 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Stadsdelsnämnden lägger protokollen till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från sociala delegationens sammanträden den 31 oktober 
och den 21 november 2024 anmäldes. 
  

Förslag till beslut 
Ordföranden Laura Roselli (V) föreslog att nämnden skulle besluta 
att lägga protokollen till handlingarna. 
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